

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Geological Survey of Hydrocarbon Reservoirs Water Section Based on High Density Numerical Analysis Method**  
(基于高密度数值方法的水体油气储层断面的勘探)

M. Y. WANG, Y. B. SHI.....265

**The Active Fault Investigation of Kunming Basin**  
(昆明盆地活断层风险评价)

X. F. YU, M. P. XIE.....271

**The Characteristics of Seismic Facies of Carboniferous Volcanic in Chepaizi Area**  
(车排子地区石炭系火山岩地震相特征)

Z. L. WANG, J. H. ZHANG, X. L. DENG.....283

**Comparative Study on 2D and 3D Gravity Forward Modeling of Typical Geological Model**  
(典型地质模型 2D 与 3D 重力正演模拟对比研究)

L. J. ZHANG.....291

**Distribution Characteristics and Influence Factors of Rare Earth Elements in Guizhou Permian Coal Measure Strata**  
(贵州西部二叠系主采煤层稀土元素分布特征及影响因素分析)

L. LIU, H. R. WEI.....302

**Finite Element Simulation of Typical Interferences in Baoji Deep Geoelectrical Resistivity Observation**  
(宝鸡深井地电阻率典型干扰有限元模拟)

W. XU.....308

**The Basic Principle and Detector of Applying Abnormal Changes of the Group Delay Difference of EM Waves to Short-Term and Imminent Earthquake Forecast**  
(用电磁波群时延差的异常变化预测短临地震的基本原理与探测仪器)

Y. S. WANG, S. Y. WANG.....314